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وزیر بهداشت: کرونا واقعیت کشورها را روشن کرد

کادر پزشکی ایران در قله علم

وزیر صمت با اشاره به اجرای تامین مالی زنجیره ای اعلام کرد؛

کاهش ارائه فاکتورهای صوری به بانک ها

معاون وزیر کار تاکید کرد؛

جلوگیری از ورود لوازم خانگی خارجی

وزیر بهداشت با بیان اینکه ایران در حوزه کرونا، 
قدرت واقعی خودش را نشان داد و قدرت واقعی هر 
کشور، به مردم آن است، گفت: حماسه های جامعه 
پزشکی فقط محدود به دوران دفاع مقدس نیست بلکه 

استمرار و ادامه دارد.
اختتامیه  مراسم  در  اللهی  عین  بهرام  دکتر 
نخستین جشنواره فیلم مستند سلیمان سلامت که 
در دانشگاه فرهنگیان کرمان برگزار شد، اظهار داشت: 
با  همراه  پزشکی  نیروهای  مقدس،  دفاع  دوران  در 
رزمندگان، تاریخ پرشکوهی را ساختند اما در آن زمان، 
تکنولوژی ها به اندازه کنونی وجود نداشت و خیلی از 
این خدمات ارزشمند، ثبت و ضبط نشد و متاسفانه در 

هنر هم خیلی تبلور پیدا نکرد.
وی افزود: فرمایش مقام معظم رهبری این بود 
که تکلیف بر این است که آن رشادت ها و ایثارگری 
های جامعه پزشکی دوباره بازخوانی و ثبت شود و به 
نسل های مختلف نشان داده شود تا اینکه جای جلاد 
و مظلوم، عوض نشود. در دوران دفاع مقدس، گروه 
پزشکی در نزدیک ترین نقطه به دشمن و در خط 
مقدم، خدمات ارزنده ای ارائه و شهدای زیادی را به 

جامعه تقدیم کرد.
تاکید کرد: حماسه های جامعه  وزیر بهداشت 
نیست  دفاع مقدس  به دوران  پزشکی فقط محدود 
بلکه استمرار و ادامه دارد. این حماسه بعد از انقلاب 
تبلور پیدا کرد و در شرایط مختلف، خودش را نشان 
داد. در دوران دفاع مقدس، ناجوانمردانه ترین حملات 
شیمیایی به ایران انجام شد اما گروه پزشکی توانستند 

آخرین روش های درمانی را انجام دهند.
دکتر عین اللهی ادامه داد: در شرایطی که در 
وجود  مجروح  که  الزهرا  فاطمه  بیمارستان حضرت 
داشت، دشمن حمله شیمیایی کرد اما گروه پزشکی 
حاضر به ترک آن بیمارستان نشدند و همه آنها دچار 
مشکلات تنفسی ناشی از آن حمله شدند و تا درمان 
یک  این  و  ماندند  بیمارستان  در  مجروح،  آخرین 
حماسه تاریخی بود اما متاسفانه ثبت و ضبط نشد 
و این یک ضعف تاریخی ما است که باید جبران شود.
وی تصریح کرد: کرونا علیرغم اینکه فاجعه ای در 
سطح دنیا بود اما خیلی چیزها را روشن کرد و غباری 
از روی کشورها کنار رفت و واقعیت کشورها مشخص 
شد. کشورهایی که توانسته اند در مورد کرونا به مردم 
خود خدمت و بیماری را مهار کنند، قدرتمند هستند. 
خیلی از کشورها مانند آمریکا، آلمان، انگلیس و ایتالیا 
که ادعای پیشرفتگی داشتند، در جریان کرونا نشان 

دادند که کشورهای قوی و قدرتمندی نیستند.
برخی کشورهای  یادآور شد: در  بهداشت  وزیر 
اروپایی دیدیم که بیماران روی زمین، معطل مانده اند. 
بسیاری از این کشورها آمار بسیار بالایی از مرگ و میر 
بیماران کرونایی را دارند و نتوانسته اند بیماری را مهار 
کنند. ایران در حوزه کرونا، قدرت واقعی خودش را 
نشان داد. قدرت واقعی هر کشور، به مردم آن است. در 
دوران دفاع مقدس اگر توانستیم سربلند بیرون بیاییم، 

به خاطر مشارکت مردم بود.
از  چندسال  از  بعد  گفت:  اللهی  عین  دکتر 
تهاجم دشمن و تحریم های ناجوانمردانه که حتی 
بینیم که مردم  اعمال می شود، می  برای دارو هم 
با قدرت ایستاده اند. در سفر استانی قم به ملاقات 
خانواده شهیدی رفتم که همسر شهید 40 سال پیش 
با فرمایش حضرت امام)ره( به ازدواج یک جانباز در 

آمده بود و 40 سال به صورت شبانه روزی از جانباز 
شهید، پرستاری می کرد اما وقتی صحبت می کرد، 
مثل کوه بود و عنوان می کرد که به  رهبر معظم 

انقلاب و رییس جمهور، وفادار است.
تاکید کرد: حاج قاسم سلیمانی چرا حاج  وی 
بود.  مردم  با  و  مردمی  چون  شد؟  سلیمانی  قاسم 
خیلی از سپهبدها و سران نظامی در کشورهای دنیا 
را دیده اید که قدرتی ندارند چون یک قدرت انتصابی 
و درجاتی به آنها داده شده اما قدرت به معنی قدرت 

مردم است.
واکسیناسیون،  در  کرد:  عنوان  بهداشت  وزیر 
قدرت مردم را نشان دادیم. در شروع کار دولت حدود 
5 میلیون دُز واکسن کرونا در کشور تزریق شده بود 
 FATF از جمله برجام و بهانه های مختلف  به  و 
واکسیناسیون انجام نشده بود اما وقتی مردم به صحنه 
آمدند و تمام پایگاه های بسیج، هیات ها، حسینیه 
پایگاه  به  تبدیل  مدارس  و  مساجد  ها،  مصلی  ها، 

واکسیناسیون شد، حماسه عظیمی رقم خورد.
دکتر عین اللهی افزود: اگر در وزارت بهداشت می 
خواستیم واکسیناسیون را با نیروهای خودمان انجام 
دهیم، بیش از یک سال و نیم زمان می برد اما مردم 
که به صحنه آمدند، کار بزرگی انجام شد و حتی در 
یک روز حدود یک میلیون و 600 هزار دُز و در یک 
هفته حدود 8 میلیون و 500 هزار دُز و به اندازه کل 
جمعیت امارات، واکسن کرونا در کشور تزریق شد و 
این فقط ناشی از قدرت مردم بود. یک درس تاریخی 
برای همه ما این است که باید با مردم باشیم و کارها 

را به صورت مردمی انجام دهیم.
اندرکاران  دست  همه  از  کرد:  خاطرنشان  وی 
جشنواره فیلم مستند سلیمان سلامت که در راستای 
اوامر مقام معظم رهبری بوده، تشکر می کنیم. ایشان 
فرمودند که چرا فعالیت کادر بهداشت و درمان را نشان 
نمی دهید و چرا هنرمندان وارد صحنه نمی شوند؟ 
همکاران ما با فرمان مقام معظم رهبری این جشنواره 

را راه انداختند که باید از آنها تشکر کنیم.
وزیر بهداشت گفت: جامعه پزشکی در دو سال 
گذشته امتحان خوبی پس داد که به آنها تبریک می 
گوییم چون حماسه آفریدند و تاریخ را عوض کردند. تا 
قبل از کرونا متاسفانه دشمنان به دنبال تخریب جامعه 
پزشکی بودند چراکه یکی از موفقیت های ما، وجود 
نیروهای بهداشتی و درمانی و ارائه خدمات این حوزه 

در بعد از انقلاب بوده است.
دکتر عین اللهی یادآور شد: در ابتدای انقلاب، 

بسیاری از خدمات پزشکی برای مردم ایران در خارج 
از کشور و یا توسط پزشکان بی کیفیت کشورهای 
مجاور مانند پاکستان، بنگلادش و هند ارائه می شد 
اما کادر پزشکی ما در قله علم ایستاده است و بسیاری 
از خدمات پزشکی پیشرفته در دنیا در کشور نیز ارائه 
می شود و دیگر نمی شنوید که یک ایرانی برای درمان 

به خارج از کشور سفر کند.
وی تصریح کرد: دشمن همیشه نقاط قوت ما را 
هدف و نشانه می گیرد و تخریب جامعه پزشکی، از 
دستورالعمل های دشمنان بود که اعتماد مردم به این 
قشر، کاهش پیدا کند اما کرونا باعث شد که خدمات 
گروه پزشکی و عشق و علاقه آنها به انقلاب، نمایانگر 
شود. کادر پزشکی ما، 24 ساعت نمی خوابد و در آن 
شرایط ابتدای کرونا، تعدادی زیادی از مردم، از خانه ها 
خارج نمی شدند اما آنها شبانه روزی بر بالین بیماران 
کرونایی حاضر بودند و می دانستند که آنجا خطر و 
آتش است اما دست به آتش می زنند که باعث تقدیر 

است و نمونه ای از هویت ایرانی است.
وزیر بهداشت گفت: ما ملتی هستیم که اعتقاد 
که  اینجاست  داریم.  مردم  به  خدمت  و  ولایت  به 
هنرمندان، هویت ما را نشان می دهند و هنر واقعی 
می تواند که خدمات را به تصویر بکشد. آغوش ما در 
وزارت بهداشت همیشه بر روی هنرمندان باز است 
و  همکاری  ما  با  هنرمندان  که  کنیم  می  افتخار  و 

همراهی کنند.
هنر  با  داشت: خدمت  اظهار  اللهی  عین  دکتر 
تبلور پیدا می کند و هنر باید خدمات را به تصویر 
آماده  خود  امکانات  همه  با  بهداشت  وزارت  بکشد. 
همکاری با هنرمندان است و از روابط عمومی دانشگاه 
خودشان،  مناطق  هنرمندان  از  که  خواهیم  می  ها 

بیشتر استفاده کنند.
وی عنوان کرد: وظیفه ما تامین سلامت مردم 
است. دانشمندان بسیار گرانقدری در کشور داریم که 
باید دانشمندان و نخبگان را ارج بنهیم و شرایط بهتر 
کار کردن آنها را فراهم کنیم. در دیداری که نخبگان 
با مقام معظم رهبری داشتند، ایشان فرمودند که شما 
باید شکر کنید که خداوند به شما استعداد داده و شکر 
شما، کار بیشتر شما است و هر قدر بیشتر کار کنید، 

شکر بیشتری کرده اید.
وزیر بهداشت گفت: کیفیت بالای علوم پزشکی 
حتما باید حفظ و ارتقا داده شود و حرکت ما به سمت 
مرجعیت علمی است. خدماتی که در بیمارستان قلب 
از  چیزی  هیچ  شود،  می  ارائه  تهران  رجایی  شهید 

آمریکا و اروپا کم ندارد و اینها زحماتی بوده که در 
طول سالهای گذشته کشیده شده و بخاطر شهادت و 
ایثارگری رزمندگانی بوده که زمینه های رشد علمی 
را فراهم کرده و استقلال کشور موجب رشد ما شده 

است.
انقلاب  از  اللهی در دوران پیش  به گفته عین 
که استقلال نداشتیم، هیچ پیشرفتی هم نداشتیم اما 
استقلال، موجب رشد کشور می شود که رزمندگان 
انقلاب،  دوم  گام  در  کنند.  ایجاد  ما  برای  توانستند 
نیاز به الگوهای ایثار و فداکاری داریم که حاج قاسم 
سلیمانی یک الگوی بسیار موفق برای دانشگاه های 
کشور است چراکه مردانه در مقابل دشمنان ایستاد و 

توانست استقلال ما را تامین کند.
بهداشت، وی  وزارت  روابط عمومی  اعلام  بنابر 
کنون 205  تا  کرونا  با  مقابله  حوزه  در  کرد:  تاکید 
شهید مدافع سلامت تقدیم انقلاب اسلامی شده و این 
بزرگواران تا لحظه آخر به خدمت رسانی بیماران ادامه 
دادند تا به شهادت رسیدند و این نشان دهنده صدق 

وعده ما است.
وزیر بهداشت گفت: یکی از برنامه های ما، ایجاد 
رشته هنر پزشکی در دانشگاه های علوم پزشکی است. 
این رشته در کشورهای دیگر هم وجود دارد و در فیلم 
پرستاران و سایر فیلم ها، شاید بخش هایی از آن دیده 
شده است. بنابراین باید هنرمندان با علوم پزشکی و 
علوم پزشکی با هنرمندان آشنایی پیدا کنند. رشته 
هنر پزشکی را در شورای گسترش بنا خواهیم گذاشت 
ارائه  از هنرمندان می خواهیم که نظرات خود را  و 

کنند.
دکتر عین اللهی یادآور شد: درخواست و تقاضای 
ما این است که جشنواره فیلم سلیمان سلامت هر 
سال چه در کرمان و یا در سایر شهرها، برگزار شود 
و از دوستانی که این جشنواره را برگزار کردند، تشکر 
می کنیم. کرمان با نام حاج قاسم سلیمانی در کشور و 
دنیا، درخشید. کرمان قله کشور شد. حاج قاسم سرباز 
بلند  از روح  بود و همیشه ما  امام زمان)عج(  واقعی 

ایشان امداد می طلبیم.
وی تاکید کرد: می خواهیم بگوییم که حاج قاسم 
عزیز که همانند همه شهدا زنده هستی، ما به عهدی 
که با مردم بستیم، همیشه پایبند خواهیم بود. مطمئن 
باشید که لحظه ای عقب نخواهیم نشست و ذره ای 

عقب نشینی نخواهیم کرد.
پوزیر بهداشت همچنین در حاشیه این مراسم 
در خصوص دلیل استقبال اندک مردم از تزریق دُز 
سوم واکسن کرونا گفت: تزریق دُز سوم واکسن کرونا 
حداقل باید سه ماه پس از تزریق دُز دوم انجام شود 
و  ایم  داشته  بالایی  واکسیناسیون  سرعت  چون  و 
بیشترین میزان واکسیناسیون در ماه های مهر و آبان 
و آذر بوده، هنوز فرصت وجود دارد که تزریق دُز سوم 
انجام شود و باید از صدا و سیما تشکر کنیم که اطلاع 
رسانی مناسبی در این زمینه داشته اند و در هفته اخیر 
سرعت تزریق دُز سوم واکسن کرونا، بسیار خوب بوده 
و تا کنون حدود 8 میلیون نفر، این نوبت از واکسن را 

تزریق کرده اند.
دکتر عین اللهی همچنین در خصوص آخرین 
وضعیت تزریق واکسن به گروه سنی کمتر از 12 سال، 
گفت: ستاد ملی مقابله با کرونا برای تزریق واکسن به 
این گروه سنی به نتیجه نرسیده و پس از بررسی های 

مطالعات علمی، این کار انجام می شود.

این  طریق  از  اینکه  بر  تاکید  با  وی  داشت:   اظهار  صمت  وزیر 
روش تامین مالی هم بانک ها و هم بنگاه های تولید مرتفع می شود، 
ادامه داد: یکی از مهمترین مزیت های تامین مالی زنجیره ای این است 
را محقق می کند و موضوع مهمتر، کاهش  منابع  برگشت پذیری  که 

فاکتورهای صوری است.
فاطمی امین در مراسم امضای تفاهم نامه وزارت صمت و بانک 
اینکه  بیان  با  تامین مالی زنجیره ای  برای  بانک های عامل  با  مرکزی 
است،  موثر  بسیار  مالی کشور  تامین  نظام  مالی در  تامین  نحوه  این 
اظهار داشت: با روش تامین مالی زنجیره ای، دسترسی بنگاه ها، مولد 
به منابع افزایش پیدا می کند و همچنین در نهایت این ساز و کار باعث 

کاهش هزینه خواهد شد.
وی با تاکید بر اینکه از طریق این روش تامین مالی هم بانک ها 
مهمترین  از  یکی  داد:  ادامه  می شود،  مرتفع  تولید  بنگاه های  هم  و 
این است که برگشت پذیری منابع  تامین مالی زنجیره ای  مزیت های 

را محقق می کند و موضوع مهمتر، کاهش فاکتورهای صوری است.
وزیر صمت افزود: دسترسی به منابع مالی از طریق تامین مالی 
این روش،  از طریق  و می تواند گفت  بود  راحت تر خواهد  زنجیره ای 

دسترسی به منابع مالی تا 30 درصد افزایش پیدا می کند.
فاطمی امین با بیان اینکه این روش تامین مالی با 7 بانک آغاز 
بخش  که  از مشکلاتی  بسیاری  قطعا  آن  اجرای  از  که پس  می شود 
تولید با آن مواجه هستند، برطرف می شوند، گفت: این یک رویکردی 
است که در 10 سال گذشته در دنیا مطرح شده و یک کار مشترک 
سمت  به  بزرگ  گام  یک  و  است  کشور  بانک های  بین  هماهنگ  و 

مدیریت نظام بانکی برداشته ایم.

وی با بیان اینکه اگر اقتصاد و تولید کشور 5 مشکل بزرگ داشته 
باشد به طور قطع یکی از آنها تامین مالی است، اذعان کرد: این روش 
باعث توزیع مناسب منابع مالی می شود و دیگر واحدها بیشتر از نیاز 

خود نمی توانند تسهیلات دریافت کنند.
*توافق با بانک مرکزی برای رفع تعهدات ارزی

وزیر صمت اظهار داشت:  کشور با کمبود پنبه مواجه است و در 
با  بنابراین  دارد  وجود  پتروشیمی ها هم کمبودهایی  اقلام  از  بخشی 
پنبه تسهیل  واردات  است که  این  بر  قرار  انجام شده،  مذاکراتی که 
شود تا دغدغه در تامین مواد اولیه برای تولید پوشاک را کاهش دهیم.
فاطمی امین همچنین در جمع خبرنگاران با بیان اینکه تامین 
مالی زنجیره ای یک اقدام مشترک بین وزارت اقتصاد، بانک مرکزی 
و وزارت صمت است، اظهار داشت: این ایده از 10 سال گذشته در 
دنیا مطرح بوده و کاهش هزینه ها، کاهش انحرافات منابع و افزایش 

دسترسی به منابع کمک می کند.
وی ادامه داد: در برخی از موارد برای مثال اگر تولید یک کالایی 
به 100 میلیون تومان نیاز دارد از سوی زنجیره های تولید آن 200 
میلیون تومان تسهیلات تقاضا می شود بنابراین ما با این روش، میزان 

تقاضا به تسهیلات را به طور قابل توجهی کاهش دادیم.
شاهد  رو  این  از  که  اقداماتی  دیگر  از  کرد:  اضافه  صمت  وزیر 
الکترونیکی است  فاکتور صورت حساب  ارائه  بود،  اجرای آن خواهیم 
برای تسهیلات در  یا جعلی  فاکتورهای غیرواقعی  باعث می شود  که 
بخش تولید کاهش پیدا کند یا اینکه پس از این یک کالا از دو حلقه 

زنجیره تامین، وام دریافت نشود.
فاطمی امین همچنین با اشاره به مشکلات بخش پوشاک گفت: 

کشور با کمبود پنبه مواجه است و در بخشی از اقلام پتروشیمی ها هم 
کمبودهایی وجود دارد بنابراین با مذاکراتی که انجام شده، قرار بر این 
است که واردات پنبه تسهیل شود تا دغدغه در تامین مواد اولیه برای 

تولید پوشاک را کاهش دهیم.
بانک  به  تولیدکنندگان  ارزی  تعهدات  درباره  همچنین  وی 
مرکزی خاطرنشان کرد: برخی از فعالان اقتصادی و تولیدکنندگان به 
دلایل متعددی نتوانستند تعهد ارزی خود را به بانک مرکزی برطرف 

کنند که تودیع برخی از این فعالان اقتصادی منطقی است.
وزیر صمت افزود: یکی از دلایل عدم بازگشت ارز صادراتی تعیین 
شده این است که قیمت صادراتی به درستی درج نشده است از این 
دلایل  که  افرادی  درباره  که  داشته ایم  تفاهماتی  مرکزی  بانک  با  رو 
منطقی برای عدم اجرای تعهدات ارزی دارند، تصمیماتی بگیریم که 

برای آنها رفع تعهد داشته باشیم.

ورود  از  جلوگیری  لزوم  بر  کار  وزیر  کار  روابط  معاون 
محصولات  گفت:  و  کرد  تاکید  خانگی  لوازم  خارجی  محصولات 
بازارهای  به  و  کند  تأمین  را  کشور  نیاز  می تواند  تولیدی  داخلی 

بزرگ غرب آسیا راه یابد.
یکی از راههای حمایت از تولید ملی و دستیابی به رشد اقتصادی، 

تقویت و حمایت از بنگاه های کوچک اقتصادی است.
بر همین اساس در سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها بر رفع 

موانع تولید و حمایت از بنگاه های اقتصادی تاکید بسیار شده است.
حمایت از بنگاه های کوچک اقتصادی و افزایش ظرفیت تولید، 
ضمن آنکه کشور را از ورود کالاهای مشابه بی نیاز  می کند، جلوی 

خروج ارز از کشور را هم می گیرد.
رهبر معظم انقلاب در سخنانی، علت تحقق نیافتن کامل جهش 
تولید در سال 13۹۹ را وجود موانع و همچنین حمایت نشدن تولید 
قاچاق،  و  واردات  معضل  به  اشاره  با  و  دانستند  بخش ها  همه  در 
در  که  محصولی  خارجیِ  رقیب  واردات  و  قانونی  ضعفهای  فرمودند: 
از طریق  قاچاق آن  یا  و  تولید است  با همت جوانان در حال  داخل 
آن  خوردن  شکست  موجب  و  است  تولید  مانع  خیانتکار،  دستهای 

می شود.
را  از جمله مشوق های سرمایه گذاری  ایجاد مشوق هایی  ایشان، 

لازمه جهش تولید خواندند و افزودند: اوضاع کسب وکار در کشور باید 
به گونه ای باشد که افراد به سرمایه گذاری در تولید تشویق شوند و از 

افزایش هزینه های تولید جلوگیری شود.
در حال حاضر صیانت از نیروهای کار و حمایت از کارفرمایان، 
وظایف  جمله  از  اقتصادی  بنگاههای  بقای  و  موجود  اشتغال  حفظ 

وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی به شمار می رود.
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، در راستای شناسایی و حل و 
فصل مشکلات بنگاههای تولیدی، کارگروههای تسهیل و رفع موانع 
تولید را در چند سال اخیر راه اندازی کرده که وظیفه رصد و شناسایی 

بنگاههای اقتصادی مشکل دار را برعهده داشته اند.
و  کار  تعاون،  وزیر  کار  روابط  معاون  فرد،  رعیتی  حسین  علی 
از سرمایه گذاری را  رفاه اجتماعی، رفع موانع چرخه تولید و حمایت 
با حمایت  باید  و می گوید:  عنوان کرده  کار  وزارت  اولویتهای مهم  از 
همه جانبه، تقویت تولید، بهبود فضای کسب و کار و همکاری و هم افزایی 

همه دستگاه های اجرایی، شرایط را برای مردم تسهیل کنیم.
او می گوید: با تلاش ویژه دولت پیگیر حل معضل بیکاری در 
جامعه هستیم و در این بخش با ارائه خدمات اجتماعی دغدغه خانواده 

ها را به حداقل می رسانیم.
خارجی  محصولات  ورود  از  جلوگیری  لزوم  بر  کار  وزیر  معاون 

تولیدی  داخلی  محصولات  افزاید:  می  و  کرده  تاکید  خانگی  لوازم 
برای  آسیا  غرب  بزرگ  بازار  به  و  کند  تأمین  را  کشور  نیاز  می تواند 

صادرات راه یابد.
ایده و خلاقیت جوانان در  از  باید  اعتقاد که  این  با  رعیتی فرد 
صنعت حمایت کرد، می گوید: باید از ورود محصولاتی که جوانان در 
حال بومی و داخلی سازی آن هستند، جلوگیری شود و وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی تلاش دارد، موانع تولید را به حداقل برساند و با 

حمایت از مشاغل، مشکلات را رفع کند.
بر اساس گزارشها، از ابتدای استقرار دولت سیزدهم تا پایان مهر 
و  اند  شده  شناسایی  دار  مشکل  بنگاه   ۹60 از  بیش  سال جاری  ماه 
تعداد 507 بنگاه اقتصادی با حفظ اشتغال بیش از 131 هزار نفر در 

سه ماهه دولت مورد حمایت قرار گرفتند.
طی این مدت، تعداد ۹65 بنگاه مشکل دار با 112 هزار و 661 
کارگر شاغل در آنها شناسایی شده که در مقایسه با مدت مشابه سال 

قبل 12 درصد کاهش را نشان می دهد.
اقدام وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در نظارت بر بنگاهها و 
پیگیری و رفع موانع مشکلات آنها از ریزش نیروهای کار و کارگران 
شاغل در آنها جلوگیری کرده و موجب بقای بنگاهها و حفظ اشتغال 

موجود در آنها شده است.

وزیر آموزش و پرورش:
ارائه »کارت واکسن« برای شرکت در 

»امتحانات حضوری« الزامی نیست
وزیر آموزش و پرورش اعلام کرد که ارائه 
کارت واکسن و یا تست 15 روزه پی سی آر در 
دانش  ورود  برای  واکسن،  تزریق  عدم  صورت 
ار  امتحانات،  در  شرکت  و  مدرسه  به  آموزان 
و  فعلی  شرایط  به  توجه  با  آیا  اینکه  به  پاسخ 
شناسایی مبتلایانی در کشور به گونه امیکرون 
در  بیشتر  های  محدودیت  اعمال  برای  کرونا، 
امتحانات تصمیم  و غیرحضوری شدن  مدارس 
باره  این  در  ما  اظهار کرد:  گیری خواهد شد؟ 

با کرونا هستیم. مقابله  نظر ستادملی  تابع 
وی افزود: در اغلب کشون جایکه تعطیل 
این  در  اصل  یک  اما  است  مدارس  کنند  می 
بهداشتی  های  پروتکل  رعایت  بر  مبنی  زمینه 
کرونا  با  مقابله  ستادملی  تابع  ما  دارد.  وجود 
به  کند  اعلام  ما  به  ستاد  را  هرچه  و  هستیم 
همان صورت عمل در پاسخ به این پرسش که 
»هفته گذشته مدیرکل وقت آموزش و پرورش 
وزارت  جدید  دستورالعمل  از  تهران  شهر 
و  واکسن  کارت  ارائه  شدن  الزامی  و  بهداشت 
عدم  صورت  در  آر  سی  پی  روزه   15 تست  یا 
به  آموزان  دانش  ورود  برای  واکسن،  تزریق 
بود،  داده  خبر  امتحانات  در  شرکت  و  مدرسه 
آیا این الزام سراسری و مربوط به همه مدارس 
است؟« گفت: خیر، ستاد ملی کرونا این مورد 
دانش  اکثر  اینکه  به  توجه  با  کرد.  حذف  را 
آموزان ما در سنین 12 تا 18 سالگی واکسن 
از  را زده اند، چند روز پیش هم در یکی  خود 
باره  این  در  کرونا  ملی  ستاد  های  کمیسیون 
به  نیازی  ستاد،  تصمیم  اساس  بر  و  شد  بحث 

این کار نیست.
آموزی  دانش  اینکه  مگر  افزود:  وی 
خوداظهاری کند که بیمارم و یا تستش مثبت 
شده باشد که در آن شرایط نمی تواند تا زمان 
بهبودی به مدرسه بیاید، اما اگر دانش آموزی 
هم  بیماری  علائم  ولی  باشند  نزده  واکسن 
مدرسه  در  حضور  برای  مشکلی  باشد،  نداشته 

ندارد.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام:
 ایران می تواند هاب تجاری 

منطقه شود
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
ویژگی های  مهمترین  از  یکی  داشت:  اظهار 
است  ارز  تک نرخی شدن  آینده،  سال  بودجه 
می کند  کمک  کشور  صادرات  توسعه  به  که 
ملاحظات  آینده،  سال  بودجه  لایحه  طبق  و 
برداشته  ارزی  مباحث  در  غریب  و  عجیب 
تجاری منطقه  ایران می تواند هاب  و  می شود 

شود.
امضای  مراسم  در  آقامحمدی  علی 
با  مرکزی  بانک  و  صمت  وزارت  تفاهم نامه 
زنجیره ای  مالی  تامین  برای  عامل  بانک های 
را  موضوع  این  که  مدتهاست  داشت:  اظهار 
تامین  عملیات  آغاز  نقطه  و  می کردیم  پیگری 

مالی زنجیره ای است.
منابع  مشکل  دیگر  اینکه  بیان  با  وی 
نخواهیم  مواجه  تولید  بخش  برای  سرگردان 
این  از  عملیات، پس  این  اجرای  با  گفت:  بود، 
دیگر پولی راکد باقی نمی مانده و زنجیره هایی 
شدند،  انتخاب  مالی  تامین  این  برای  که 
این  از  پیش  و  دارند  یکدیگر  با  خوبی  انسجام 
از این پس به  باید  با هم همکاری داشته اند و 
داشته  همکاری  یکدیگر  با  کور،  رقابت  جای 

باشند.
وی تاکید کرد: آنچه به اجرا می رسد باید 
در حوزه ارزی هم عملیاتی شود و درآمدهای 

باید نظامی داشته باشند. ارزی 
بورس  اهمیت  بر  تاکید  با  آقامحمدی 
این  روند  در  باید  کرد:  اذعان  حوزه  این  در 
و  کنیم  تقویت  را  بورس  بتوانیم  عملیات 
بورسی  شرکت های  مشکلات  از  بسیاری  اتفاقا 
به  باید  پس  این  از  و  است  حوزه  همین  در 

شرکت های بورسی تسهیلات داده شود.
جزو  دیگر  این  متاسفانه  داد:  ادامه  وی 
مالی  تامین  بخش  در  که  است  شده  ادبیات 
اختیار  در  وثیقه  عنوان  به  را  زمینی  شرکت ها 
بانک ها قرار می دهند و بانک ها هم این اراضی 

را با قیمت بسیار بالا می فروشند.
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
جریانِ  این  در  بورسی  شرکت های  باید  افزود: 
تا سهام در  تامین مالی زنجیره ای قرار بگیرند 
شرکت های  به  تنها  طریق  این  از  و  باشد  گرو 
از  بخشی  و  می شود  داده  تسهیلات  بورسی 

مشکلات این شرکت ها برطرف خواهد شد.
ارزی  مباحث  به  اشاره  با  آقامحمدی 
مهمترین  از  یکی  گفت:   1401 بودجه  در 
ویژگی های بودجه سال آینده، تک نرخی شدن 
کمک  کشور  صادرات  توسعه  به  که  است  ارز 
آینده،  سال  بودجه  لایحه  طبق  و  می کند 
ارزی  مباحث  در  غریب  و  عجیب  ملاحظات 
برداشته می شود و ایران می تواند هاب تجاری 

شود. منطقه 
مالی  تامین  روش  به  اشاره  با  وی 
این طرح  اجرای  مبنای  اضافه کرد:  زنجیره ای 
باید  آنها  رضایت  و  بانک ها  مشتریان  باید 
طرح  این  اجرای  برای  که  بانکی   7 و  باشند 
شروع  برای  خوب  بانک های  از  شدند  انتخاب 
این حرکت هستند و می توان از این طریق به 

تولید کمک کنیم. بخش 
برق  به  اشاره  با  رهبری  اقتصادی  مشاور 
کار  صنعتی  برق  کرد:  بیان  کشور  در  صنعتی 
برق  بازار  استقلال  و  کرده  شروع  را  خودش 
صنعتی  برق  استقلال  با  و  است  آغاز  حال  در 
دیگر شاهد قطع برق صنایع نخواهیم بود و در 
دادن  رخ  حال  در  اتفاق  همین  هم  آب  حوزه 
از  را  خود  نیاز  مورد  آب  باید  صنایع  و  است 
اینجا  آبهای ژرف در  تامین کنند و بحث  دریا 

اهمیت است. حائز 
آقامحمدی تاکید کرد: امیدوارم با اجرای 
اقتصادی  رشد  سال  آینده  سال  برنامه ها،  این 

باشد. ایران 

وزیر اقتصاد:
دغدغه تامین مالی برای بخش تولید را 

کاهش می دهیم
اقدام  یک  داشت:  اظهار  اقتصاد  وزیر 
همکاری  با  بانکی  نظام  در  تحول گرایانه ای 
بانکی  شبکه  و  مرکزی  بانک  صمت،  وزارتخانه  
که  شده  انجام  هماهنگ  صورت  به  کشور 
امیدواریم این اقدامات باعث مقاوم شدن اقتصاد 
ایران در شرایط فعلی و افزایش تاب آوری فعالان، 

تجار و صنعتگران شود.
امضای  مراسم  در  خاندوزی  احسان 
با  مرکزی  بانک  و  صمت  وزارت  تفاهم نامه 
با  زنجیره ای  مالی  تامین  برای  عامل  بانک های 
نظام  در  تحول گرایانه ای  اقدام  یک  اینکه  بیان 
بانکی با همکاری وزارتخانه  صمت، بانک مرکزی 
انجام  به صورت هماهنگ  بانکی کشور  و شبکه 
شده که امیدواریم این اقدامات باعث مقاوم شدن 
اقتصاد ایران در شرایط فعلی و افزایش تاب آوری 

فعالان، تجار و صنعتگران شود.
و  سرفصل ها  داد:  ادامه  اقتصاد  وزیر 
هدف گیری تامین مالی زنجیره ای این است که 
مسئله تامین مالی تولید در کشور برطرف شود 
با این مشکل مواجه  و دیگر در دولت سیزدهم 

نباشیم.
خاندوزی با بیان اینکه این موضوع باید به 
شود،  تبدیل  پیش برنده  و  مستمر  پروژه  کلان 
گفت: این روش تامین مالی باعث سامان دادن 
نهایت  در  و  شد  خواهد  تولید  کردن  ارزان  و 
تامین  دغدغه  که  است  این  موضوع  مهمترین 
می دهیم.وی  کاهش  را  تولید  بخش  برای  مالی 
اضافه کرد: در مجلس وقتی گزارش های کسبی 
همواره  می کردیم  بررسی  را  کار  و  موانع کسب 
اولویت مهم داشتند  تولیدکنندگان 3 دغدغه و 
که بحث تامین مالی جزء ثابت این دغدغه ها بود.

با این روش  اینکه  با تاکید بر  وزیر اقتصاد 
صف و تقاضاهای صوری و کاذب در شبکه های 
بانکی کنار گذاشته می شود، گفت: نیاز واقعی و 
تقاضا، شفاف سازی و واقعی می شود و می توانیم 
بیشتری  پوشش  با  کمتری  منابع  طریق  این  از 
فرزین  مراسم،  این  ادامه  باشیم.در  داشته 
تامین  اینکه  بیان  با  ایران  ملی  بانک  مدیرعامل 
مالی به صورت زنجیره ای از سال ها قبل در کشور 
مطرح شد و فرایند آن طی شده است، بیان کرد: 
در آن زمان هرچند نظامات بانکی کشور آمادگی 
را  مالی  تامین  از  روش  این  اجرای  برای  لازم 
این  برای  زیرساخت ها  تامین  شاهد  اما  نداشت 
داد:  ادامه  هستیم.وی  مالی ها  تامین  از  روش 
یکی از مهمترین ابزارهای لازم برای تامین مالی 
زنجیره ای، بحث سفته و برات الکترونیکی است 
بانک ها  از  برخی  در  ابزار  این  خوشبختانه  که 
ایجاد شده و می توان از طریق آن این روش های 

مالی جدی را به اجرا رساند.
اینکه  بیان  با  ایران  ملی  بانک  مدیرعامل 
هزینه  کاهش  باعث  زنجیره ای  مالی  تامین 
با  کرد:  اذعان  می شود،  بانکی  نظام  و  بانک ها 
در  تسهیلات  واقع  در  مالی  تامین  روش  این 
جایگاه خودش قرار می گیرد و انحراف از مصرف 

تسهیلات بسیار کاهش می یابد.

عضو اتاق بازرگانی تهران:
قاچاقچی را رها کردیم، از تولیدکننده 

مالیات می گیریم!
عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی تهران 
پرداخت  با  اقتصادی  فعال  هیچ  که  می گوید 
گذشته  سال های  در  اما  ندارد  مشکلی  مالیات 
کمتر به مبنای مهم مالیاتی در ایران توجه شده 

است.
نظام  آنکه  برای  کرد:  اظهار  آرگون  عباس 
مسیر  در  و  شده  شفاف  کشور  یک  مالیاتی 
درست قرار بگیرد باید دو شرط را رعایت کرد. 
مالیاتی  عدالت  حوزه  این  در  موضوع  مهم ترین 
است. ما نمی توانیم توقع داشته باشیم که فشار 
مالیاتی بر روی بخش هایی از اقتصاد باشد و سایر 
بخش ها بدون هیچ محدودیتی کار خود را ادامه 
دهند.وی با بیان اینکه بخش های غیرشفاف در 
اقتصاد ایران مالیات پرداخت نمی کنند، توضیح 
اساس  بر  و  دقیق  شکل  به  ما  کارمندهای  داد: 
قوانین کشور، مالیات خود را پرداخت می کنند، 
واحدهای تولیدی نیز با توجه به اطلاعات ثبت 
اساس  بر  و  کرده  پر  اظهارنامه  ساله  هر  شده 
و  غیرشفاف  بخش های  اما  می دهند  مالیات  آن 
ثبت  کامل  طور  به  آن  اطلاعات  که  حوزه هایی 
و  نمی کنند  پرداخت  مالیاتی  هیچ  عملا  نشده، 
این موضوع کاملا بر خلاف قاعده عدالت مالیاتی 
رقم  به  اشاره  با  تهران  بازرگانی  اتاق  است.عضو 
این  کرد:  بیان  ایران،  اقتصاد  در  قاچاق  بالای 
سویی  از  کشور،  در  کالا  قاچاق  بزرگ  رقم های 
بازار کالاهای داخلی را تهدید می کنند و از طرف 
نیز  مالیاتی  و  عوارض  نوع  هر  پرداخت  از  دیگر 
این  که  کنیم  پیدا  راهی  باید  ما  هستند.  معاف 
و  شوند  رصد  شفاف  شکل  به  کلان  پول های 
مربوط  مالیات  و  عوارض  که  مجبور شوند  افراد 
این در حالی است که  را پرداخت کنند.  به آن 
ما تولیدکننده را مجبور به پرداخت تمام عوارض 
با قاچاقچی ها هیچ کاری  اما  و مالیات می کنیم 
نداریم.آرگون درباره دومین مبنای مهم مالیاتی 
از  کشور گفت: بحث شفافیت در نحوه استفاده 
این  در  دارد.  فراوانی  اهمیت  نیز  مالیاتی  منابع 
تردیدی نیست که وقتی افراد مالیات می دهند، 
در نهایت این پول به نفع آنها و در راستای ارائه 
خدمات به آنها استفاده می شود اما ما باید نحوه 
هزینه کرد این پول را مشخص کنیم تا مالیات 

دهنده هزینه ناکارآمدی دولت را پراخت نکند.
وی با بیان اینکه رصد حساب های تجاری به 
دولت در ایجاد عدالت مالیاتی کمک خواهد کرد، 
کشورها،  از  بسیاری  در  که  همانطور  داد:  ادامه 
دارد،  نظارت  تجاری  روی حساب های  بر  دولت 
پول های کلانی که  تکلیف  باید  نیز  ایران  در  ما 
در شبکه بانکی جابجا می شود را مشخص کنیم. 
نمی شود که یک قاچاقچی ده ها یا صدها میلیارد 
تومان پول را در شبکه بانکی کشور جابجا کند 
توسعه  برای  نباشد،  آن  بر  هم  نظارتی  هیچ  و 
این  باید  مالیاتی  عدالت  بهبود  و  زیرساخت ها 

گام های مهم را با قاطعیت برداشت.
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